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Legnica, dnia 23 listopada 2023 r. 

  
 

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

         Prezydent Miasta Legnicy 
 
 

Z A P Y T A N I E  nr 216/ ZA /23 

 

Dotyczy:  Bezpiecznego przejścia dla pieszych na przejeździe kolejowym Legnica Strefa. 

Podstawa prawna: 
art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2018, poz.994) 
 

 Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, 

mając na uwadze zgłaszane problemy mieszkańców Legnicy, w szczególności zatrudnionych na 

Legnickiej Specjalnej Strefie Ekonomicznej, w sprawie bezpiecznego przejścia na stacji kolejowej 

Legnica Strefa proszę o udzielenie informacji, jaki jest stan prawny udostępnienia ww. przejścia dla 

mieszkańców? 

 

Jednocześnie informuję, że w dniu 25 sierpnia br. otrzymałam informację od PKP Polskie Linie 

Kolejowe S.A., iż w sprawie będącej przedmiotem niniejszego zapytania toczy się postępowanie  

w sprawie przejścia na rzecz Gminy Miasto Legnica prawa nieruchomości stanowiących 

przedmiotową drogę (w załączeniu). 

 
Warto również zaznaczyć, że w omawianej sprawie w dniu 7 lipca 2023 r. oraz 25 lipca 2023 r. odbyły 

się spotkania przedstawicieli spółki LSSE, Urzędu Miasta w Legnicy oraz Zakładu, które nie przyniosły 

rozstrzygnięcia. Oczywiste jest, że udostępnieniem przejścia najbardziej zainteresowani są zatrudnieni 

w zakładach zlokalizowanych na LSSE, a zdecydowaną częścią pracowników Strefy są mieszkańcy 

Legnicy, wobec czego działając dla dobra mieszkańców Władze Miasta powinny dołożyć wszelkiej 

staranności w rozwiązaniu opisanego problemu. 

  pl. Słowiański 8 

  59-220 Legnica 
        Aleksandra  Krzeszewska 
       Radna Rady Miejskiej Legnicy 
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Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moje zapytanie i wskazuję, że podjęty problem 

dotyczy ogółu mieszkańców Legnicy i leży w jego interesie, co wypełnia wymogi wynikające wprost  

z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. 

poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. poz.933), dlatego też uważam, iż zapytanie to jest zasadne zarówno na 

gruncie obowiązujących przepisów, jak i oczekiwań mieszkańców naszego miasta. 
 

Aleksandra Krzeszewska 


